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Egyszerű többség 

 

 

 

Tisztelt Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság! 

 

 

 

Mellékelten beterjesztem az UNIO BOX TEAM Ökölvívó Utánpótlást Nevelő Boksz Club 

szakmai beszámolóját, valamint a jövőre vonatkozó terveinek bemutatását. Az ülésen az 
egyesület képviselője, Halász Gábor elnök meghívottként jelen lesz, ahol lehetőség nyílik 
további kérdések megvitatására. 
 

 

Kérem a Tisztelt Bizottságot szakmai beszámoló megtárgyalására és határozathozatalra. 

 

 

 

Szekszárd, 2023. június 22. 

 

 

Murvai Árpád   
                   Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság elnöke 
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Határozati javaslat 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata  
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

……..…./2023. (VI.28.) határozata 

az UNIO BOX TEAM Ökölvívó Utánpótlást Nevelő Boksz Club működéséről és terveinek 
bemutatásáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati 
rendelet 1. számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1. pont 6. alpontjában 
meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 

 

1. jóváhagyja az UNIO BOX TEAM Ökölvívó Utánpótlást Nevelő Boksz Club szakmai 

beszámolóját; 

 

Határidő: 2023. június 28. 

Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 

2. megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és a jövőre vonatkozó tervek 
megvalósításához sok sikert kíván; 
 

Határidő: 2023. június 28. 

Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 

3. felhívja a figyelmét az egyesületnek, hogy a jövőre vonatkozóan is keressen pályázati 

lehetőségeket működésükhöz, illetve rendezvényeik szervezéséhez. 
 

Határidő: 2023. június 28. 

Felelős:  Murvai Árpád elnök 
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Tisztelt Sportbizottság! 
 

 

 

2001. év november 8-án bejegyzett sportegyesület az UNIO BOX TEAM Utánpótlást Nevelő 
Boksz Club. 

Tevékenységünk fő célja: az ökölvívó utánpótlás nevelése, versenyeztetése, összefogása, 
irányítása és aktivizálása. Ökölvívó versenyek szervezése és lebonyolítása. 
Sportegyesületünk tagjai nagyrészt 8-18 év közötti gyerekek akik között jellemzően sok a 
szegény családból származó, hátrányos helyzetű fiatal. Az ökölvívás nem a gazdagok sportja , 
szokták találóan mondani. Hozzánk se úri gyerekek járnak, edzésen nagy hangsúlyt fektetünk 
az ő nevelésükre, hogy a helyes irányba tereljük őket. 
Az elmúlt évben rendszeresen részt veszünk, régiós, országos és nemzetközi versenyeken 

főként utánpótlás korú szekszárdi versenyzőkkel. Nemzetközi és régiós versenyeken 
számtalan bajnokot avattunk és dobogós helyezéseket értünk el. 
Rendszeresen ellátogatunk környékbeli sportegyesületekhez, klubokhoz ahol közös edzésen, 

programokon veszünk részt. Rendszeresen szervezünk edzőmérkőzéseket és nagy hangsúlyt 
fektetünk az őszi gálánkon az utánpótlás korú versenyzőink szerepeltetésére. 
Sportegyesületünk fő célja, ökölvívó utánpótlás nevelése, versenyeztetése, összefogása, 
irányítása és aktivizálása. 

Célcsoport: 10-18 éves korosztály. 

Céljaink között szerepel a sport által alternatívát kínálni a fiataloknak a mozgásszegény 
életmód helyett, hiszen ha a sport által nem is válik mindenkiből élsportoló , de az egészséges 
rendszerben élő fegyelmezett felnőtté válást mindenképpen elősegíti és így a társadalom 
hasznos tagjává válik. 

Idei első negyedévben tovább nőtt clubunk taglétszáma és igazolt versenyzőink száma. Nagy 

Ramónát várják a magyar válogatottba tavaly évi eredményei miatt! Ezen az úton haladunk 

tovább... 
 

Köszönjük az eddigi segítséget a Bizottságnak! 
Bármilyen kérdés merül fel kérem keressenek! 
 

 

Tisztelettel: 

 

 

Halász Gábor 

                               UBT. elnöke 

 

 


